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ΑΠΟ ΤΟ ΠΡΑΚΤΙΚΟ ΤΗΣ ΑΡΙΘΜ. 18/2017  ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ ΤΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ  ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΑΛΜΩΠΙΑΣ

Αριθμ.Απόφ.284/2017 ΘΕΜΑ  :  Μεταβολές  σχολικών  μονάδων  Δευτεροβάθμιας  Εκπαίδευσης 
σχολικού έτους 2018-2019.

Στην  Αριδαία και στο Δημοτικό Κατάστημα, σήμερα 29 Νοεμβρίου  2017, ημέρα Τετάρτη και ώρα 18.00΄ 
(6.00 μ.μ.) συνεδρίασε τακτικά το Δημοτικό Συμβούλιο Αλμωπίας, ύστερα από έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου με 
αριθμό 30799/23-11-2017,   που δόθηκε στον καθένα δημοτικό σύμβουλο και σε Προέδρους  Τοπικών Διαμερισμάτων 
χωριστά,   σύμφωνα με τα άρθρα 67 του Ν.3852/2010 και του άρθρ. 95 του Ν.3463/2006 (Κ.Δ.Κ).   
Παρόντος και του Δημάρχου κ. Μπίνου  Δημητρίου, διαπιστώθηκε από τον Πρόεδρο του Δ.Σ.,  πως υπήρχε νόμιμη 
απαρτία,  δεδομένου  ότι  σε  σύνολο  είκοσι  επτά  (27)   μελών  παραβρέθηκαν  παρόντα   είκοσι  δύο  (22)  μέλη  και 
ονομαστικά οι:
 ΠΑΡΟΝΤΑ   ΜΕΛΗ

    1. Σωτηριάδης Συμεών  - Πρόεδρος Δημοτικού Συμβουλίου
    2. Αβραμίκας Στέφανος
    3. Μπάτσης Χρήστος
    4. Γούδης Γεώργιος
    5. Τσιμτσιρίδης Γεώργιος
    6. Σαββίδης Γεώργιος
    7. Χατζηγιαννίδης Γεώργιος

      8. Γεωργίου Χρήστος
     9. Ρώσσης Ιωάννης

      10.Ζιάκα-Βαλιανάτου Μαρία-Κων/να
  11.Ζαχαριάδης Κων/νος

      12.Πασόης Δημήτριος
  13.Καλδερεμτζή Δέσπονα

      14.Ιωαννίδης Ιωάννης
      15.Νικολαϊδης  Κων/νος 
      16.Μπογδάνης Μιχαήλ
      17.Παρούτογλου Νικόλαος
      18.Θεοδωρίδης Αναστάσιος
      19. Μπαγκή Αικατερίνη
      20.Ασβεστόπουλος Δημήτριος 

  21.Αμπάρη Γεωργία
  22.Κόγιος Ανδρέας

 ΑΠΟΝΤΑ   ΜΕΛΗ
 1.Ουργαντζόγλου Απόστολος 
 2.Δόντσος Χρήστος
 3.Χουρσόγλου Χρήστος
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 4.Βέσκος Δημήτριος
     5.Κετικίδης Ιωάννης
     ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ
Ταρασίδης Γρηγόριος  – Δημοτικής Ενότητας Αριδαίας
Ουργαντζόγλου Ιωάννης – Τοπικής Κοινότητας Θηριόπετρας 
Κωνσταντινίδης Αντώνης – Τοπικής Κοινότητας Κωνσταντίας
Μποτσφάρης Ιωάννης – Τοπικής Κοινότητας  Λουτρακίου
Γιουρούκη Μαρία- Τοπικής Κοινότητας Προμάχων
Δέλλιος Δήμος – Τοπικής Κοινότητας Τσάκων
Μήνου Χρήστος- Τοπικής Κοινότητας Όρμας
Μήντσης Νικόλαος- Τοπικής Κοινότητας Σωσάνδρας
Καμαριέρης Κρυστάλλης- Τοπικής Κοινότητας Δωροθέας

ΑΠΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ, είκοσι ένας (21),
οι οποίοι προσκλήθηκαν  νόμιμα σύμφωνα με την παρ.8 του άρθρ. 67 του  Ν.3852/2010.
Στη  συνεδρίαση παραβρέθηκε η δημοτική υπάλληλος  Θεοδωρίδου Κ. Μεταμόρφη,  για την τήρηση των πρακτικών.

Τα  πέντε  (5)  θέματα  εκτός  ημερήσιας  διάταξης,  ομόφωνα  αποφασίστηκε  να  συζητηθούν  πριν  τα  θέματα 
ημερήσιας διάταξης.

Παρών  στην συνεδρίαση ήταν και ο Ειδικός Συνεργάτης  του Δημάρχου, κ.  Μπελιοβάνης Πολυχρόνης.
Οι απουσίες του κ. Βέσκου Δημήτριου και κ. Χουρσόγλου Χρήστου  είναι δικαιολογημένες.
Ο κ. Παρούτογλου Νικόλαος ήταν απών στην  ψήφιση των 3ου και 4ου θεμάτων εκτός ημερησίας διάταξης 
Πριν την ψήφιση του 8ου θέματος ημερήσιας διάταξης αποχώρησε από την συνεδρίαση ο κ. Μπάτσης Χρήστος
Στην συζήτηση και ψήφιση των θεμάτων ημερήσιας διάταξης  9ο έως και 12ο απών ήταν ο κ. Μπογδάνης 

Μιχαήλ και αποχώρησε από την συνεδρίαση πριν την ψήφιση του 23ου θέματος ημερήσιας διάταξης
Ο κ. Ασβεστόπουλος Δημήτριος απουσίαζε κατά την συζήτηση των θεμάτων 15ο έως και το 22ο
Ο κ. Κόγιος Ανδρέας αποχώρησε από την συνεδρίαση μετά την ψήφιση του 20ου θέματος ημερήσιας διάταξης.

Αφού  διαπιστώθηκε  νόμιμη  απαρτία,  ο  Πρόεδρος  του  Δημοτικού  Συμβουλίου  εισηγήθηκε  το  28ο  θέμα 
ημερήσιας  διάταξης  περί  μεταβολών  σχολικών  μονάδων  Δευτεροβάθμιας  Εκπαίδευσης,  έδωσε  τον  λόγο  στον 
Αντιδήμαρχο κ. Χατζηγιαννίδη Γεώργιο, ο οποίος έθεσε   υπόψη των μελών τα εξής:

1. το με αριθ. πρωτ.11123/28-09-2017 έγγραφο της Δ/νσης Δ/μιας Εκπ/σης Πέλλας περί Μεταβολών σχολικών 
μονάδων Πρωτοβάθμιας και Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης, Σχολικού έτους 2018-2019.  

2.την με αριθ. 10/2017 Απόφαση Δ.Ε.Π. Δήμου Αλμωπίας, σύμφωνα με την οποία το Δ.Σ. της ΔΕΠ συμφωνεί 
με τις προτάσεις της Δ/θμιας Εκπαίδευσης Πέλλας ως προς το δεύτερο σκέλος (δηλαδή με την ίδρυση νέων ειδικοτήτων 
στο ΕΠΑΛ Αριδαίας) και δεν συμφωνεί με την ίδρυση του Καλλιτεχνικού Σχολείου επειδή δεν υπάρχει η κατάλληλη 
κτιριακή υποδομή και επιφυλάσσεται να ξανασυζητήσει το θέμα όταν θα υπάρξει ο κατάλληλος χώρος.    

3.το με αριθ. πρωτ. 31548/28-11-2017 έγγραφο του Τμήματος Κοινωνικής Προστασίας Δήμου Αλμωπίας, το 
οποίο τα μέλη έλαβαν γνώση και σε ηλεκτρονική μορφή και το οποίο έχει ως εξής :

“ Σχετικά με το ανωτέρω θέμα, προτάσεις για ίδρυση του Καλλιτεχνικού Σχολείου Αλμωπίας και Νέων Τομέων  
στο Εσπερινό ΕΠΑΛ Αριδαίας Αλμωπίας της Δ/νσης ΔΕ Πέλλας, Σχολικού Έτους 2018-2019 και σύμφωνα με τη 10η  
απόφαση της Δημοτικής Επιτροπής Παιδείας του Δήμου Αλμωπίας, με την οποία συναινεί ως προς το δεύτερο σκέλος και  
δεν  συναινεί  ως  προς  το  πρώτο  σκέλος,  επειδή  δεν  υπάρχουν  οι  κατάλληλες  προϋποθέσεις  για  τη  δημιουργία  του  
συγκεκριμένου σχολείου. Παρακαλούμε το Δημοτικό Συμβούλιο για την ψήφιση.”

Κατόπιν συνέχισε την εισήγησή του λέγοντας ότι : “δεν υπάρχουν μεταβολές, υπάρχουν δύο προτάσεις από την  
Δ/νση Δ/θμιας Εκπαίδευσης σχετικά με την ίδρυση Καλλιτεχνικού Σχολείου Αλμωπίας, καθώς επίσης και η δεύτερη είναι  
ίδρυση νέων ειδικοτήτων στο εσπερινό ΕΠΑΛ Αριδαίας. Για το δεύτερο σκέλος εισηγούμαστε θετικά, όπως και η εισήγηση  
που σας έχει έρθει. Σχετικά με το πρώτο θέμα το Καλλιτεχνικό Σχολείο έχει κάποιες προϋποθέσεις. Έχω μιλήσει με τον κ.  
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Ταγαράκη,  τον  Αντιπρόεδρο  της  Δ/θμιας,  στην  παρούσα  φάση  δεν  υπάρχουν  θέσεις  σε  σχολείο,  όπως  ζητούνται  οι  
προϋποθέσεις...”

Ακολούθησε διαλογική συζήτηση με προτάσεις και τοποθετήσεις των μελών και μεταξύ άλλων ο Πρόεδρος του 
ΔΣ., πήρε τον λόγο και είπε τα εξής : “Λειτουργούν στη Μακεδονία πέντε σχολεία, θα ήταν το έκτο στην περιοχή μας . Θα  
ήταν  μία  καταπληκτική  ευκαιρία  να   υπάρξει  τέτοιο  σχολείο  στην  περιοχή.  Το  έψαξα,  πρόπερσι  αν  μπορούν  να  
λειτουργήσουν σε απογευματινή βάρδια κάποια σχολεία. Θα ήταν το μοναδικό στο νομό...αλλά δεν υπάρχει κανένας χώρος  
τέτοιος  για  να  μπορέσουν  να  φιλοξενηθούν  δεκαεννέα  αίθουσες.  Είναι  πολύ  μεγάλος  ο  χώρος.  Οπότε  γι'  αυτό  δεν  
μπορούμε να αντεπεξέλθουμε...”

Το Δ.Σ. αφού άκουσε την εισήγηση του Προέδρου του Δ.Σ. και έλαβε υπόψη  τα ανωτέρω σχετικά, καθώς και   :
• τις σχετικές διατάξεις του ν. 3852/2010 και του Ν.3463/2006
• την   διαλογική  συζήτηση  των  μελών  όπως  καταγράφηκε  στα  μαγνητοφωνημένα  πρακτικά  της  ν.  18/2017 

συνεδρίασης,

Αποφασίζει       ομόφωνα  

Για τις “Μεταβολές Σχολικών Μονάδων Δ/θμιας Εκπαίδευσης για το σχολικό έτος 2018-2019” ¨βάσει του με αριθ. 
11123/28-9-2017  εγγράφου της Δ/νσης Δ/μιας Εκπ/σης Πέλλας :
Α. Συναινεί με την πρόταση ίδρυσης νέων τομέων στο Εσπερινό ΕΠΑΛ Αριδαίας
Β. Σχετικά με την ίδρυση Καλλιτεχνικού Σχολείου δεν συναινεί διότι δεν υπάρχει η κατάλληλη κτιριακή υποδομή και 
επιφυλάσσεται να ξανασυζητηθεί το θέμα όταν βρεθεί κατάλληλος χώρος. 

Η παρούσα απόφαση έλαβε  αριθμό  284/2017
………………………………………………………………………………………………………………
  Αφού συντάχθηκε  και αναγνώστηκε   το πρακτικό αυτό, υπογράφεται ως εξής:

Ο  ΠΡΟΕΔΡΟΣ   
  (υπογραφή)   

Ακριβές Απόσπασμα
Αριδαία 29-11-2017

Ο  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ

  ΣΩΤΗΡΙΑΔΗΣ ΣΥΜΕΩΝ

ΤΑ   ΜΕΛΗ
 (υπογραφές)
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